
 

Zapisnik 23. izvanredne sjednice Skupštine SZSUR 

23. sjednica – izvanredna sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci održana je 18. 

prosinca 2023. u 19:00 sati, Trg braće Mažuranića 10, 51000 Rijeka. 

Prisutni s pravom glasa: Ana Marija Lončar, Dorian Ilinić, Ana Brekalo, Lara Dragić, Rea Žigant, Bruno 

Valpotić, Luka Vrančić, Andrej Nikolić, Larisa Poljak, Lucija Črep, Eric Mičetić, Matija Tadić, Laura Nežić 

Online prisutni s pravom glasa: Patrik Pavić, Ni Mrvić, Lara Hadžiselimović 

Ukupno prisutnih s pravom glasa 16. 

Prisutni bez prava glasa: Marko Mrvoš, Artur Moraal, Iva Prevendar, Slobodan Šolaja, Lana Par, Eugen 

Car 

S obzirom na raspravu o postupcima „uprave SZSUR“ na sjednici su prisutni s pravom glasa zamjenici 

predstavnika u SZSUR Andrej Nikolić predsjednik Studentskog zbora Fakulteta za biotehnologiju i 

istraživanje lijekova u svojstvu zamjene Lane Par te Lara Dragić predstavnica u Studentskom zboru 

Medicinskog fakulteta u svojstvu zamjene Eugena Cara. 

 

Zapisničar: Slobodan Šolaja 

Sjednica je sazvana uz prethodnu pisanu suglasnost 14 članova. 

DNEVNI RED 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Prihvaćanje dnevnog  reda 

2. Rasprava o zaprimljenom dopisu 

3. Zaključak o daljnjim postupanjima 

 

TOČKA 1. – Usvajanje dnevnog reda 

Zaključak: Dnevni red jednoglasno je usvojen s 2/3 glasova (16 glasova ZA) 

TOČKA 2. – Rasprava o zaprimljenom dopisu 

Predsjednica Lana Par navodi kako je u pristiglom dopisu, apelu isti iznesen od strane nezadovoljnih 

članova SZSUR stoga je upitala sve prisutne ukoliko imaju prigovora na rad SZSUR, a vezano za pristigli 

dopis da iznese svoj stav. 

„Poštovani, 

Pišem Vam u svoje ime i ime dijela nezadovljnih članova Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Moja 

želja kada sam se priključio Studetskom zboru bila je da ćemo zajedno svi članovi zbora raditi na 

aktivnostima potrebnim za povećanje kvalitete studiranja i života na sveučilištu u Rijeci. Nažalost sve 

do današnjeg dana ne vidim nikakav napredak u podizanju standarda studenata u Rijeci, a što iskreno 

moram reći razlog je u inertnosti i neaktivnsoti studnetskog zbora u Rijeci točnije njegovog 



 

rukovodstva, a koje bi trebalo biti pokretač svih tih aktivnosti i projekata. Zadnjih više od godinu dana 

svi sastanci Studentskog zbora su na pragu regularnosti i neregularnosti i to od samoga prisustva 

članova studenstkog zbora na sjednicama (dosta često nemamo ni kvorum, a kada i imamo pola 

članova je prisutno samo online) pa do pripremljenosti materijala za sjednice (koji ne dolazi na vrijeme 

da se stigne proučiti do sjednice te koji je ujedno jako često nepotpun i nerazumljiv. Sada kada malo 

bolje promislim zašto je to tako, vidim da problem još od samih izbora predstavnika studenata u 

studenstki zbor koji se provode aljkavo i neprofsionalno. Pa tako npr. sam i ja jedan od takvih 

studenata koji je izabran u studentski zbor na način da sam imao jedan ili dva glasa (od kojih je jedan 

bio moj, a drugi mojeg zamjenika), a prema informacijama mojih kolega u studentskom zboru to je 

čest slučaj i na drugim fakultetima. Mislim da je razlog tome što studentski zbor opće ne pokazuje 

interes da se to promijeni jer na ovaj način u studentski zbor ulaze točno oni ljudi koje sadašnje 

rukovodstvo i želi da uđu, a ne mladi studenti entuzijasti koji žele određene promijene i, nove 

aktivnsoti i drugo. Stoga Vas sve molim da se pozabavite ovim problemom i natjerate Studentski zbor 

da se počne baviti svojom osnovnom funkcijom, a to je unaprijeđenje interesa studenata 

(usavršavanje, dodatne edukacije, promicanje zapošljavanja i dr.), brizi o provedbi studijskih programa 

(ovo je tema koju nikada nismo pokrenuli ni porazgovarali, a jako je bitna za sve studente), promicanju 

prava studenata, brigi o standardu, a ne da se samo brinu gdje i kamo putovati, te prepustaju 

inicijativu fakultetima, sveučilištu, studnetskom centru i ostalim tijelima da umjesto njih budu 

proaktivni i inovativni. Tajnik studentskog zbora vodi glavnu riječ i njemu je interes da se ništa ne radi i 

da novac ostaje da bi ga on mogao trošiti, ali je to tema za drugi put i druge institucije. Ukoliko ubrzo 

ne dođe do nekih promjena iskreno mislim da će biti puno studenata kao ja koji će napustiti studentski 

zbor a bez da su uspjeli ispuniti svoje želje da doprinesu razvoju studentskog života na sveučilištu u 

rijeci, ali i da se brinu o mogućnsoti zapošljavanja tih studenata a koji bi kasnije mogli i pomoci 

studentima u Rijeci kako to već rade poznata europska i svjetska sveučilišta.  

 

 

Sent with Proton Mail secure email.  

„ 

Ana Brekalo ističe kako svi uvijek imaju mogućnost prokomentirati sve na sjednici. 

Lana Par navodi kako do sad tijekom rada nije zaprimila ovakvu, a ni sličnu pritužbu od bilo kojeg člana 

Skupštine te nitko priliko donošenja odluka nije izrazio zabrinutost za sam rad, u slučaju da je istoga bilo 

te da nije bilo bilo pravilno reagirano mole se svi da sad iznesu mišljenje. 

Svi prisutni članovi se slažu s predsjednicom i iznose svoje nezadovoljstvo i zatečenost pristiglim dopisom 

U navedenom dopisu navedeno je kako ne postoji napredak u podizanju standarda studenata u Rijeci, 

neregularnost prilikom održavanja sjednica, pasivnost u kreiranju sadržaja za studente, a unatoč tomu 

što je na 20. sjednici održanoj u studenom dato svim članovima skupštine da daju prijedloge za plan i 

program rada SZSUR u narednom periodu što se nažalost od strane članova Skupštine nije dogodilo te 

je plan i program, a posljedično financijski plan za 2024. godinu usvojen prijedlog predsjednice. 

Rea Žigant navodi da bi najbolje bilo ako je osoba koja je ovo pisala prisutna da sama obrazloži što pod 

određenim navodima mislila. 

https://proton.me/


 

Erik Mičetić navodi kako se detaljnijim iščitavanjem vidi kako osoba koja je pisala dopis nije prisutna na 

sjednicama te sama ne zna što se točno dešava na sjednicama. S obzriom da se po pitanju studentskog 

standarda već godinu dana vode rasprave sa Studentskim centrom po pitanju prehrane te nije jasno 

kako je moguće navesti da SZSUR ne radi ništa po pitanju standarda studenata. Navođenje svojevoljnog 

raspolaganja novcem od strane tajnika nije moguće jer je sve potkrepljeno financijskim planom. 

Luka Vrančić navodi kako je slaba izlaznost na studentske izbore također odgovornost pojedinih 

predstavnika studentskih zborova sastavnica jer u ovom slučaju se može biti nezadovoljan samo 

osobnim neuspjehom angažiranja i animiranja kolega studenata za aktivnosti zbora. 

 

Zaključak: Svi studentski zborovi sastavnica točnije članovi u Skupštini SZSUR su odgovorni za prenošenje 

informacija te informiranje studenata po sastavnicama o radu te uključivanju studenata. Provođenje 

aktivnosti u SZSUR spadaju na par osoba što se treba promijeniti s obzirom na prihvaćanje plana i 

programa rada od strane Skupštine. Navođenje svojevoljnog raspolaganja novcem od strane tajnika nije 

moguće jer je sve potkrepljeno financijskim planom, a za raspolaganje sredstvima postoje propisane 

procedure te se financijski planovi i izvještaji po prihvaćanju od strane Skupštine usvajaju (usvojeni 

jednoglasno) i zatim na Senatu. 

Cilj ovog dopisa je uzurpacija nečega, predsjednica odnosno netko od članova SZSUR je „taknuo što se 

nije smjelo“, a funkcija predstavnika je da se propituje i „staje na žuljeve“. 

Iako su studenti informirani o aktivnostima SZSUR putem društvenih mreža i mrežnih stranica, SZSUR 

treba poraditi na informiranju kolega o mogućnostima, a navedeno je moguće i kroz studentsku 

medijsku platformu Kišobran, no najveća odgovornost leži na zborovima sastavnica koji su dužni 

upoznati studente s radom zbora sastavnice, a zatim SZSUR. 

Za Svi prisutni članovi izrazili su jednoglasno neslaganje s tvrdnjama iznesenim u dokumentu. Također 

svi prisutni članovi jednoglasno su zaključili kako smatraju dosadašnji rad SZSURa transparentnim i 

legitimnim i transparentnim. Svi zaključci su usvojeni s 2/3 većinom (16 glasova). 

 

TOČKA 3. – Zaključak o daljnjim postupanjima 

 

Predsjednica SZSUR Lana Par stavila je na raspolaganje mandat Skupštini SZSUR pritom pitajući sve 

prisutne pružaju li i dalje potporu njoj kao predsjednici za daljnje vođenje SZSUR. Također predložila je 

tekst odgovora na pristigli apel i dala isti na razmatranje Skupštini. 

Tekst zaključka Skupštine: 

„ 

KLASA: 007/01/23-01/12 

UR. BROJ: 2170-57-01-23-241 

Rijeka, 18. prosinac 2023. 



 

- Prema dostavnoj listi 
 

PREDMET: zaključak Skupštine SZSUR povodom zaprimljenog anonimnog apela 

 

Poštovani, 

na samom početku moram izraziti svoju zatečenost ovim dopisom i netočnim informacijama koje su 

iznesene u istome. Prije svega navedene tvrdnje i zabrinutosti nisu nikada bile komunicirane niti 

iznesene na nijednoj dosadašnjoj sjednici ili sastanku Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, a ni tijekom 

mojeg mandata predsjednice. Naime, Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci jedan je od rijetkih sveučilišnih 

studentskih zborova u Hrvatskoj koji je legalno i legitimno konstituiran, što je potkrijepljeno 

dokumentacijom i odlukama za koje odgovara izborno povjerenstvo i tijela propisana zakonom. Tvrdnja 

o aljkavosti i ne profesionalnosti dokaz je o nepoznavanju funkcioniranja studentskih zborova. Svjesni 

činjenice o mogućoj, ali ne i generalnoj inertnosti studenata u sudjelovanju na izborima, raznim 

inicijativama kao što su predavanja, radionice i edukacije konstantno pokušavamo jačati svijest o 

važnosti uključivanja studenata u studentsko predstavništvo. Pritom važnost i osvješćivanje o 

studentskom aktivizmu jačamo ne samo kod studentske populacije već i kod akademskog osoblja 

sveučilišta. Kao predsjednica, tijekom svog prvog i sada drugog mandata nerijetko sam poticala dijalog 

o (ne)sudjelovanje predstavnika u radu Skupštine. Shodno tome, SZSUR je upozoravao o slaboj aktivnosti 

i na razini HSZ- a, a sami smo razvili i praksu za sve svoje predstavnike da ukoliko izabrani članovi 

Skupštine SZSUR-a nisu u mogućnosti ili nisu zainteresirani sudjelovati na Sjednicama Skupštine 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci imenuju druge predstavnike ili u izvanrednim situacijama 

privremeno imenuju predstavnika koji će prisustvovati sjednicama bez prava glasa, ali može sudjelovati 

u raspravama i prenijeti informacije studentskim predstavnicima svoje sastavnice. Zapisnici održanih 

sjednica SZSURa i planove aktivnosti možete pronaći na našim službenim stranicama (SZSUR), a sva 

detaljna dokumentacija vezana za rad SZSURa dostupna je Skupštini pute MS Teams platforme. Također, 



 

kroz rad u Uredima pri studentskom zboru otvorena je mogućnost sudjelovanja svih studenata 

Sveučilišta i onih koji nisu studentski predstavnici, što dokazujemo i transparentno kroz različite 

strateške projekte kao što je studentska medijska platforma KIŠOBRAN. Studentski zbor Sveučilišta u 

Rijeci od 2010. godine njeguje projektnu kulturu, te je kao prvi i tada jedini zbor donio odluku o 

integraciji proračuna studentskih zborova Sveučilišta u Rijeci kako bi ujedinio sredstva i razvio projektnu 

kulturu. Predvodnici smo razvoja online prijave projekata i dvostupanjske evaluacije projekata što je 

dovelo do raznovrsnosti prijave studentskih projekata, a posebice i do neovisne i nepristrane evaluacije. 

Raznovrsnost, dugotrajnost i održivost studentskih projekata dokaz je transparentnosti i razvoja 

studentskog aktivizma. Kao primjer navodim samo neke od projekata: UNIRI stvari, Potpora za studente 

roditelje, Student Day Festival, Kamp za brucoše i Mentalno zdravlje studenata, najnoviji projekt koji 

pokrećemo u suradnji sa Sveučilištem u Rijeci i Studentskim savjetovališnim centrom, kao i drugim 

strateškim partnerima. I na kraju, navodim kako se sve financijske odluke SZSURa donose na Skupštini, 

a zatim i potvrđuju na Senatu Sveučilišta u Rijeci. Financijski plan SZSURa donosi se na temelju plana i 

programa rada svih Ureda Studentskog zbora i na temelju rasprave i odobrenja svih članova i članica 

Skupštine, a financijski plan potom usvaja Senat Sveučilišta u Rijeci, kao i sve financijske izvještaje, koje 

možete pronaći na stranicama SZSURa. Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci kao i druge sveučilišne 

jedinice prolazi internu reviziju Sveučilišta u Rijeci, te svake godine kao tijelo podnosi izvještaj o svojem 

radu kojeg također usvaja Senat Sveučilišta. Želim istaknuti kako su u Republici Hrvatskoj jedino članovi 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci sudjelovali u radu izvršnog odbora Europske Studentske Unije, 

vodeći se transparentnošću i brigom za razvoj studentskog standarda, ali i zajedničkim ulaganjem 

Sveučilišta i Studentskog zbora u razvoj kvalitetnog studentskog predstavništva. Njihov rad prepoznat je 

i podržan od strane više od 20 milijuna studenata iz 40 zemalja čije interese zastupaju na razini svih 

relevantnih europskih institucija. 



 

I na kraju ovog dopisa, predsjednici Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, kao i njegova skupština danas 

na čelu sa mnom kao predsjednicom uvijek su se odupirali političkim utjecajima, što će i nastaviti.  

 

Marko Mrvoš – zamjenik predstavnice SZ APURI ______________________ 

 

Ana Marija Lončar – predstavnica SZ APURI ______________________ 

 

Dorian Ilinić – predstavnik Društveno područje I. ______________________ 

 

Ana Brekalo – predstavnica Biomedicinsko, prirodno i interdisciplinarno biotehnološko područje 

____________________ 

 

Lara Dragić – zamjenica predstavnika SZ MEDRI ____________________ 

 

Rea Žigant – predstavnica SZ FIDIT ____________________ 

 

Bruno Valpotić – predstavnik SZ UFRI ____________________ 

 

Luka Vrančić – predstavnik SZ FMTU ____________________ 

 

Andrej Nikolić – zamjenik predstavnice SZ FABRI ____________________ 

 

Larisa Poljak – predstavnica SZ FZM ____________________ 

 

Lucija Črep – predstavnica SZ FZF ____________________ 

 

Eric Mičetić – zamjenik predstavnice SZ PFRI ____________________ 

 



 

Matija Tadić – predstavnik SZ GRADRI ____________________ 

 

Iva Prevendar – zamjenica predstavnika SZ GRADRI ____________________ 

 

Laura Nežić – predstavnica Humanističkog, umjetničkog i interdisciplinarnog znanstvenog područja iz 

društvenih i humanističkih znanosti – kulturologija ____________________ 

 

 

 

Predsjednica Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, 

Lana Par 

 

 

DOSTAVITI: 

- Pošiljatelj, case_study_rijeka@protonmail.com 
- Ministarstvo znanosti i obrazovanja, kabinetmzo@mzo.hr, info@mzo.hr 
- Sveučilište u Rijeci, Rektorici prijic@uniri.hr, ured-rektorice@uniri.hr 
- Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci, članovima 
- Pismohrana, ovdje. 

 

PRIVITAK: 

- Potpisna lista 23. sjednice SZSUR – izvanredna sjednica 18. prosinca 2023. 
- Anonimni apel od 18. prosinca 2023. 

 

„ 

Zaključak:  

Svi prisutni jednoglasno su s 2/3 glasova (16 glasova ZA) potvrdili povjerenje predsjednici za daljnje 

vođenje SZSUR kao i prihvatili tekst zaključka koji je na inicijativu člana skupštine Erika Mičetića 

nadopunjen potpisima prisutnih članova. 

 

Sjednica je završila u 20:12 sati. 

 

Zapisničar: 

mailto:case_study_rijeka@protonmail.com
mailto:kabinetmzo@mzo.hr
mailto:info@mzo.hr
mailto:prijic@uniri.hr
mailto:ured-rektorice@uniri.hr


 

 

__________________ 

Slobodan Šolaja 

 

Predsjednica: 

 

__________________ 

Lana Par 


